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 ZAPISNIK - 8. SJEDNICE UO BS PGŽ  
 

Rijeka, 13.09.2022. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Renata Ševerdija – član 

4. Sandro Gulja – član 

5. Aleksandar Korić – član 

6. Dean Klarić – član 

7. Vjekoslav Matetić – član 

Ostali sudionici: 

1. Slobodan Marelja-Bošnjak – predsjednik ZS BS PGŽ 

Odsutni: 

1. Franko Karlović – član 

2. Nikol Marelja-Bošnjak – član 

3. Davor Ćuška – član 

4. Gordana Fumić - član 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 7. Sjednice UO BS PGŽ  

a. Zapisnik sa 7. Sjednice UO BS PGŽ 

2. Produkcija i prezentacija promidžbeno-edukativnog filma o boćanju  

3. Naplata članarine  

4. Godišnjak BS PGŽ  

5. Obilježavanje 70 godina organiziranog boćanja u Hrvatskoj   

6. Obrazovanje u zvanje trenera boćanja – promocija  

7. Boćarski kamp na Platku  

8. Moji prvi koraci u boćanju (Mići boćari i boćarice u akciji) - Kastav, Jadranovo, Čavle  

9. Javne potrebe u sportu (boćanje) ZS PGŽ u 2022. godini  

a. Potpora klubovima u radu s mlađim uzrasnim kategorijama (BK Vargon i BK Čavle Škola boćanja) 

b. Nabavka sportske opreme (N.Jelovica) 

10. Odluka o raspisivanju Natječaja za imenovanje tajnika/tajnice Boćarskog saveza PGŽ (reizbor) 

a. Prijedlog natječaja za tajnika/tajnicu BS PGŽ 

b. Imenovanje Povjerenstva za ocjenu prijava na Natječaj za radno mjesto tajnika/tajnice BS PGŽ 

11. Odluke 

11.2.  Odluka o  naknadama voditeljima županijskih liga 

11.3.  Odluka o izboru novog člana Sportske komisije 

12. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

12.1. Prvenstvo Hrvatske za juniorke 23.-25.09.2022. (BS PGŽ) 

12.2. Početak nove ligaške sezone; Sportske iskaznice, liječnički pregledi, BK Vežica/Registar udruga (N.Jelovica) 

12.3. Zbor sudaca (M.Butković) 

12.4. Zakon o sportu (M.Butković) 

12.5. Božićni turnir 2022. ( R.Ševerdija) 

12.6. Dopis Vargona (PGŽ->HBS) 

12.7. Mini liga za kadete i kadetkinje U-12 
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 12.8. Memorijalni turnir Z.Jelovica 

12.9. Hrvatski Olimpijski dan u PGŽ 

12.10. Juniorska i kadetska liga 

12.11. Izvještaj o završenom pojedinačnom, državnom prvenstvu za juniore 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik BS PGŽ Miljenko Butković, koji je pozdravio okupljene. Dnevni red sjednice uz 

dopunu i to : točke 2.10. Hrvatski Olimpijski dan; 2.11. Juniorska i kadetska liga; i 2.12. Izvještaj o završenom pojedinačnom 

prvenstvu za juniore , jednoglasno je usvojen. 

 

Ad.1) Usvajanje Zapisnika sa 7. Sjednice UO BS PGŽ 

 Zapisnik sa 7.sjednice jednoglasno je prihvaćen. Upravni odbor je donio Odluku da se Zapisnici sa održanih sjednica 

Upravnog odbora UO BS PGŽ trebaju dostaviti članovima Upravnog odbora na usvajanje, najkasnije u roku od 8 dana od 

održane sjednice, na što se obvezuje tajnica BS PGŽ. 

 

Ad.2) Produkcija i prezentacija promidžbeno-edukativnog filma o boćanju  

I.Sušanj - tehnički dio videa snimljen je u 4. mjesecu i potrebna je obrada materijala kako bi se istaknule sve pojedinosti koje 

video mora sadržavati. Dogovoreni rok za dovršetak je 31. listopad 2022.g. 

 

Ad.3) Naplata članarine 

 Tajnica je iznijela detalje o naplati članarine za natjecateljsku  sezonu 2022/2023. Prema izdanim računima u 

ukupnom iznosu od 101.509 kn do 13. rujna 2022. godine naplaćeno je 91.634,00 kn. Do 31.12.2022. pojedini klubovi su 

dužni za uplatiti 50% preostalog iznosa ukupnog računa u iznosu od 8.140,00 kn. Naplata članarine veoma je 

zadovoljavajuća. 

 

Ad.4) Godišnjak BS PGŽ  

 Tajnica izvješćuje prisutne članove da radi na pripremi godišnjaka što ide dosta sporo zbog svih drugih primarnijih 

obveza koje se moraju odraditi, te da planira dati ga tiskari „Sušak“ na grafičku obradu za izdavanje u PDF formatu do kraja 

listopada. U obračunu prema klubovima za sezonu 2022./2023. nije se obračunavala stavka godišnjak. 

Obvezuje se tajnica Saveza da godišnjak BS PGŽ  u digitalnom obliku podigne i objavi na Internet stranice Saveza najkasnije 

do prvog dana prosinca 2022. godine. 

 

Ad.5) Obilježavanje 70 godina organiziranog boćanja u Hrvatskoj 

M.Butković : Nažalost, uza sve moje osobne napore nisam uspio stvoriti uvjete koji bi jamčili obilježavanje ove lijepe 

godišnjice HBS-a kako bismo mi to htjeli. Kontaktirao sam zaposlenike u Gradu Rijeci kako bi nam pomogli u postavljanju 

izložbe na Korzu, naravno uz naknadu. Nažalost ništa. 

Osobe zadužene za termine održavanja izložbi na postamentima na Korzu potvrdile su mi (nažalost) da RSS iako je obećao, 

nije rezervirao termine za planiranu izložbu, tako da su svi termini do 2023. godine popunjeni. Zatražili su po objavljenom 

natječaju Ureda župana sredstva za obilježavanje godišnjice HBS-a no do sada nemamo nikakvih informacija da li su nam 

novci odobreni i koliko. 

No, da ne bude tako sve crno pobrinuo se Pomorski i povijesni muzej Hrvatskog primorja, odnosno gđa. Ivana Šarić Žic jer 

sutra se u perivoju Muzeja otvara izložba o boćanju (18,00 sati) pod nazivom – Boćanje i boćarsko prigovaranje. 

Osobno sam višoj kustosici Muzeja gđi. Šarić-Žic pomogao fotografijama i boćarskim artefaktima. Zahvaljujem se Sanjinu 

Liniću, Marini Štefanu, Serđu Sambliću te osobnim prijateljima (Fedor Mudrovčić) koji su mi izašli u susret i poslali mi 

koristan materijal koji sam potom proslijedio autorima izložbe. 

I da se vratim na obilježavanje 70 godina HBS-a, dakle od HBS-a nećemo imati velike pomoći jer su oni i zvanično odustali 

od obilježavanja godišnjice. No, kako je to ujedno godišnjica Boćarskog saveza Grada Rijeke i BK Rikard Benčić ( BK Vargon) 

vjerujem da ćemo moći u nekom skromnijem obliku ipak obilježiti ovaj lijepi jubilej. 
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 Ad.6) Obrazovanje u zvanje trenera boćanja – promocija 

Sandro Gulja : U hotelu Jadran je organizirana dodjela Uvjerenja o završenom obrazovanju u zvanje trenera boćanja. Nakon 

toga je upriličen domjenak. Sve u režiji HOA. Naš Savez je dobio lijepo uokvireno priznanje a svi treneri lijepe poklon pakete. 

HOA se stvarno potrudila i ovim se najljepše zahvaljujem svim zaposlenicima HOA a posebno ravnatelju g. Saši Ceraju. Ovo 

je bilo jako lijepo iskustvo a 20 novih trenera biti će od nemjerljive velike koristi boćanju u našoj županiji.  

M.Butković: Moram se ovdje zahvaliti Zajednici sportova PGŽ, na financijskoj potpori bez koje ne bismo mogli zatvoriti 

financijske obveze, a posebno glavnoj tajnici gđi. Katji Luketić koja nam je bila pri ruci tijekom cijelog obrazovanja, od 

organiziranja prostora do intervencije na pronalaženju predavača. Nažalost, tajnice Saveza N.Jelovica nije bilo na promociji 

zbog privatnih obaveza. Moram reći da je to prava šteta jer je ovo bio jedan od ključnih programa u ove četiri godine 

mandata. To mi je, moram reći malo teško palo jer u svemu ovome tajnik je ključna osoba, ne samo zato što je jedini 

profesionalac u Savezu već zato što bi on, odnosno ona, trebali biti u centru svih zbivanja u Savezu, a i oko njega u svemu 

što se tiče boćanja. 

 

Ad.7) Boćarski kamp na Platku 

BS PGŽ tradicionalno već 13. godinu za redom uz potporu Zajednice sportova PGŽ te uz potporu Erasmus+ EU projekta 

„BOCCIA, PLJOČKA, AND BULIN - next generation TSG" organizirao je od 18.-21. kolovoza 2022.g. ljetni boćarski kamp za 

mlade boćarice i boćare, početnike i napredne, uzrasta do 14. godina u sklopu SRC Platak. Okupilo se ukupno više od 50 

polaznika koji su bili podijeljeni u dva termina. Jednodnevni termin održao se dana 18.08. i na njemu se okupilo 19 

polaznika i trodnevni od 19.-21.08.2022. na kojemu je bilo 35 polaznika. 

Svoja znanja i vještine prenosili su im županijski instruktor boćanja i kondicijski trener sportaša Sandro Gulja, zatim Čedo 

Vukelić - izbornik kadetske U15 i juniorske U18 reprezentacije, te licencirani treneri boćanja Marina Svetić, Marino 

Milićević, Dragan Vlaše, Sandro Abram i Anton Bučević. 

Predviđeni program bio je intenzivan, a radilo se na osnovama boćanja, tehnici bližanja i izbijanja, te osnovnim pravilima 

samog boćanja. Prvi dan kampa odradio se u jutarnjem terminu na Platku dok se poslijepodnevni termin kamp preselio, 

zbog vremenskih neprilika, u boćarski centar Podvežica. Ostali dani odrađeni su u cijelosti u sklopu SRC Platak. Kotizacija 

za kamp iznosila je 200,00 kn/polazniku. Ukupni troškovi kampa iznose 31.304,00 kn.  

 

Ad.8) Moji prvi koraci u boćanju (Mići boćari i boćarice u akciji) - Kastav, Jadranovo, Čavle  

1. izdanje manifestacije „Miće boćarice i boćari u akciji“ održano je u Kastvu dana 12.03.2022. dok je 2. izdanje održano u 

Jadranovu dana 22.06.2022.. Oba natjecanja organizirao je BS PGŽ uz pomoć domaćina manifestacije, te se na obje 

manifestacije odazvalo preko 50 djece iz svih škola boćanja koje djeluju na području P-G županije. 

3. izdanje planirano je da se održi u boćarskom domu Hrastenica u organizaciji BS PGŽ i domaćina BK „Čavle ŠB“. 

Boćarski klub Čavle-škola boćanja treba u razumnom roku javiti termin održavanja ove treće po redu manifestacije. 

  

Ad.9) Javne potrebe u sportu (boćanje) ZS PGŽ u 2022. godini  

a. Potpora klubovima u radu s mlađim uzrasnim kategorijama (BK Vargon i BK Čavle Škola boćanja) 

b. Nabavka sportske opreme (N.Jelovica) 

 

 Ad.a) Potpora klubovima u radu s mlađim uzrasnim kategorijama (BK Vargon i BK Čavle Škola boćanja) 

BS PGŽ putem javnog natječaja za dodjelu namjenskih sredstava za potporu u rad s mlađim uzrastima dobio je sredstva u 

iznosu od 19.000 kn koja će se, prema odredbama sklopljenog Ugovora s ZS PGŽ, rasporediti prema klubovima „Vargon“ - 

8.500 kn i „Čavle ŠB“ - 8.550 kn, a ostatak u visini od 1.900 kn ostaje na raspolaganju BS PGŽ. 

Predsjednik Saveza telefonskim putem dogovorio je s predstavnikom kluba „Vargon“, D.Ćuškom i na samo sjednici UO s 

predstavnikom „Čavle ŠB“, D.Klarićem da ustupe dio financijskih sredstava odnosno po 1.000 kn svaki od kluba, a BS PGŽ 

će ta sredstva utrošiti na organizaciju 3. izdanje manifestacije „Miće boćarice i boćari u akciji“ 

Predstavnici prije navedenih klubova prihvatili su dani prijedlog predsjednika Saveza. 

Tako će se klubovima isplatiti na bankovni račun po 7.550 kn, a 3.900 kn ostaje na računu BS PGŽ. 
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 Dani prijedlog jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.b) Nabavka sportske opreme (N.Jelovica) 

BS PGŽ putem javnog natječaja za dodjelu namjenskih sredstava od strane ZS PGŽ, a za program Nabava sportske opreme 

BS PGŽ zatražio je ukupno 24.187,50 kn.  

Izmjenama i dopunama proračuna PGŽ osigurana su sredstva za ovo programsko područje te je na 18. sjednici Izvršnog 

odbora Zajednice sportova PGŽ našem Savezu dodijeljeno 7.000,00 kn dok Savez ima obvezu sudjelovati s vlastitim 

sredstvima (najmanje 20% ukupne vrijednosti programa) u iznosu od 1.750,00 kn.  

Putem ovog programa do sada su nabavljena 3 kompleta boća u vrijednosti od 5.400,00 kn od firme Daluto sport j.d.o.o. 

dok će se preostali iznos od 3.350,00 kn utrošiti na nabavu dresova/majica za kadetsku i juniorsku selekciju BS PGŽ. 

Zadužuje se tajnica da pribavi ponude za dresove koju će koristiti boćarska selekcija BS PGŽ-e na svojim međužupanijskim 

i međunarodnim turnirima. 

 

Ad.10) Odluka o raspisivanju Natječaja za imenovanje tajnika/tajnice Boćarskog saveza PGŽ (reizbor) 

a. Prijedlog natječaja za tajnika/tajnicu BS PGŽ 

b. Imenovanje Povjerenstva za ocjenu prijava na Natječaj za radno mjesto tajnika/tajnice BS PGŽ 

M.Butković: S danom 01. listopad 2022. godine ističe četverogodišnji mandat tajnice te je potrebno raspisati natječaj za 

imenovanje tajnika/tajnice BS PGŽ za novo četverogodišnje razdoblje (reizbor) na neodređeno vrijeme i na pola radnog 

vremena. Uvjeti koje kandidat mora ispunjavati uz uvjete predviđenih Zakonom o radu ukratko su iznijeti članovima UO. 

Tekst Natječaja jednoglasno je prihvaćen uz obvezu tajnice da se raspis/Natječaj objavi na službenim internetskim 

stranicama Saveza s danom 14.09.2022. i na oglasnoj ploči unutar boćarskog centra Podvežica. 

Nakon danog prijedloga za sastav Povjerenstva za ocjenu prijava na Natječaj, koji je jednoglasno prihvaćen, donesena je i 

odluka da se u Povjerenstvo imenuju: Miljenko Butković predsjednik BS PGŽ, Ivan Sušanj potpredsjednik BS PGŽ i Renata 

Ševerdija član UO BS PGŽ. 

 

Ad.11) Odluke 

11.2.  Odluka o  naknadama voditeljima županijskih liga 

Naknada voditeljima županijskih liga ostaje ista i za sezonu 2022./2023. te iznosi 16,00 kn (2,12 Eur) / utakmici. Od nove 

sezone 2022./23. prijedlog za novog povjerenika 2.županijske-istok od strane SK BS PGŽ je Nenad Juričić dok bi S.Marelja-

Bošnjak, koji je do sada bio povjerenik obje 2.županijske lige (istok i zapad), vodio samo 2.županijsku ligu-zapad. Prijedlog 

je  jednoglasno prihvaćen. 

11.3.  Odluka o izboru novog člana Sportske komisije 

Iz privatnih razloga dosadašnji član Sportske komisije BS PGŽ, Stevan Uzelac, se povukao. Prijedlog SK BS PGŽ da se na 

njegovo mjesto imenuje Nenad Juričić jednoglasno je prihvaćen od strane članova UO. 

 

Ad.12) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

12.1. Prvenstvo Hrvatske za juniorke 23.-25.09.2022. (BS PGŽ) 

BS PGŽ naknadno je dodijeljena od strane HBS-a organizacija PH za juniorke, koja se prvotno trebala održati u Istri u 

Ročkom polju u terminu kada se održavalo PH za juniore. M.Butković prenio je informaciju da je ponudio organizaciju PH 

predsjedniku BK Lovrana međutim ponuda nije prihvaćena, te se nakon kraće rasprave o mogućim domaćinima, zadužuje 

tajnica da prvo kontaktira s klubovima Kastav i Gornji kraj-Ladvić oko mogućeg preuzimanja domaćinstva i same 

organizacije PH. Ukoliko i oni odbiju organizaciju PH za juniorke održati će se na Hrastenicama u organizaciji BK Čavle ŠB. 

HBS snosi troškove prehrane i voditelja PH dok BS PGŽ ima obvezu platiti suce. 

 

 AD.12.2) Početak nove ligaške sezone; Sportske iskaznice, liječnički pregledi, BK Vežica/Registar udruga  

M.Butković naglašava tajnici da je dobio pritužbu od BK Grižane da nisu dobili na vrijeme članske knjižice te da ih nisu 

imali na prvenstvenoj utakmici. Tajnica Saveza nije upoznata s tim problemom naglašavajući da je svim povjerenicima 

županijskih liga poslala dopis u kojem ih se zamolilo da unutar svojih liga podsjete klubove da provjere imaju li svi članske 
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 knjižice za novu sezonu i valjane liječničke preglede. Povratnu informaciju da nekome klubu nešto nedostaje nije od 

povjerenika dobila. Tajnica naglašava da su svim klubovima, koji su na dan registracije uredno platili osobnu članarinu, isti 

dan prilikom registracije kluba za novu sezonu, članske knjižice isprintane ili poslane putem elektronske pošte. Isto vrijedi i 

za BK Grižane, uz koje u dokumentaciji/papirima od tajnice koju vodi tokom registriranja klubova za novu sezonu, stoji 

opaska da su im predane knjižice na dan registracije. Tajnica naglašava da do današnje sjednice UO nije dobila poziv od BK 

Grižane o neimanju čl. knjižica, a 2.kolo igra se kroz 2 dana stoga joj nije jasno, kad već nemaju knjižica, zašto je nisu 

kontaktirali. Neovisno o tome, sa sutrašnjim danom biti će im ponovo proslijeđene čl. knjižice.  

Tajnica izvješćuje da je BK Vežica riješila svoj status pri registru udruga i dostavila dokaz o istom.  

 

 Ad.12.3) Zbor sudaca 

M.Butković: do sada se nije previše obraćala pažnja na suce BS PGŽ iz razloga što postoji Zbor sudac BS PGŽ kojima je to i 

obveza da vode brigu oko sudaca. No, predsjednik Saveza mišljenja je da bi Savez trebao pomoći ZS BS PGŽ oko učestalih 

problema, a to je da se mnoge utakmice odigravaju bez suca. Postavlja pitanje da li je moguće napraviti jednu analizu, 

presjek ZS i dobivanju informacija o npr.:– koliko je ukupno sudaca -  koliko sudaca aktivno sudi – koliko je sudaca prema 

rangu (sudac, nacionalni sudac, FIB sudac) – učestalost suđenja prema područjima – Rijeka, Liburnija, Grobnik te Primorje 

i otoci te koliko pojedini sudac sudi utakmica, koji sude najmanje. Potrebno je izraditi analizu i dobiti materijal/statistiku 

po kojemu ćemo znati šta je potrebno napraviti i poboljšati, kako stimulirati buduće osobe da se prijave na polaganje 

sudačkog ispita – možda putem sufinanciranja sudačkog ispita, sudačke opreme. Potrebna je veća interakcija između BS 

PGŽ i ZS BS PGŽ kako bi se poboljšala situacija unutar sudačkog kadra, koji je po mišljenju predsjednika Saveza, jako mali. 

 

V.Matetić – razmišljanja da je podatak o tome koliko tko od sudaca sudi je nevažan, jer nisu svi suci isti što se tiče kvalitete 

sudaca kako unutar običnih sudaca tako i unutar nacionalnih sudaca. Naglašava da su suci za svoj posao potplaćeni  

gledajući koliko sudac pojedine utakmice, ponajviše suci HBL-a, provedu vremena na jednoj boćarskoj utakmici - od samog 

odlaska na utakmicu do povratka kući provede se oko 6 sati. Također, jako je šarolika kvaliteta unutar sudaca, ima onih 

koji su jako kvalitetni u svom radu i onih koji sude na način da su nezainteresirani za samu utakmicu. Stoga je mišljenja da 

Savez treba napraviti jedna određeni iskorak kako bi ZS BS PGŽ dobio jednu širinu što se tiče broja sudaca s naglaskom na 

kvalitetu samog suđenja. 

 

S.Marelja-Bošnjak: izvješće prisutne da postoji registar sudaca u našem Savezu te da oko 40 sudaca aktivno sudi. Međutim 

najveći problem je u tome što 90% aktivnih sudaca su i igrači koji ne mogu na dan svoje utakmice odraditi suđenje te tu 

nastaje problem prilikom delegiranja jer se nema slobodnih sudaca. Također, neće svi suci uskočiti suditi utakmice koje se 

igraju izvan kalendara natjecanja (zaostale utakmice) već samo mali dio njih te zbog toga ti suci imaju i više odsuđenih 

utakmica od drugih. Što se tiče polaganja ispita za nove suce naglašava da čim se skupi dovoljan broj kandidata ispit će se 

održati, kako za obične tako i za nacionalne suce, no problem je u tome što nema zainteresiranih, pogotovo među mlađim 

osobama. Zainteresiranost opada zbog male sudačke takse pogotovo u ligama pod ingerencijom BS PGŽ, poneki suci 

odustaju od aktivnog suđenja iz razloga što pojedini klubovi ne poštuju suce već ih se omalovažava. 

 

D.Klarić – slaže se da postoji višegodišnji problem sa sudačkim kadrom. Razmišljanja je da bi se možda trebalo na 

utakmice „visokog rizika“ poslati kvalitetnije suce i osobu/supervizora koji bi promatrao sa strane tijek utakmice i odnos 

kluba prema sucu te ukoliko je potrebno supervizor sastavlja izvješće prema ZS BS PGŽ i BS PGŽ, te ukoliko se utvrdi 

nedolično ponašanje kluba prema sucu kazniti klub novčanom kaznom. 

 

I.Sušanj – naglašava da su se za novu sezonu 2022./2023. sudačke naknade nužno podigle pred sam početak sezone, no 

daje prijedlog da to ne bude praksa već da se buduća povećanja sudačkih naknade raspravljaju ranije na sjednicama UO. 

Nadovezujući se opasku prijašnjih članova da su sudačke naknade male, Sušanj daje za primjer da 1 sat rada preko 

Studentskog centra košta 30,00 kn što otprilike dobije i sudac. A sudac je uložio neko svoj vrijeme da dođe do statusa suca 

– običnog i/ili nacionalnog – odnosno ima znanje što je potvrdila komisija za polaganje sudačkog ispita. Mišljenja je da bi 
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 se trebao poslati dopis, ili anketa prema svim sucima, aktivnim i neaktivnim, iz kojeg/koje će se dobiti povratna 

informacija o tome: zašto netko sudi ili ne sudi - da li je razlog mala sudačka naknada, neimanje slobodnog vremena, 

odnos kluba prema sucu ili nešto četvrto odnosno koje su to aktivnosti koje Savez ili ZS BS PGŽ treba napraviti kako bi se 

osobu potaknulo na suđenje ili vratilo u aktivno suđenje. 

Zaključak: suci nam kronično nedostaju stoga je potrebno poraditi na stvaranju novih sudaca. Uz to, potrebno je napraviti 

materijal koji će nam dati stanje na terenu, po kojemu ćemo znati šta je potrebno napraviti da bi se poboljšala trenutačna 

situacija, kako stimulirati buduće osobe da se prijave na polaganje sudačkog ispita.  

Stoga se zadužuje ZS BS PGŽ da uz pomoć tajnice napravi analizu/statistiku među aktivnim i neaktivnim sucima kroz 

anketu iz koje će se dobiti povratne informacije o tome zašto netko sudi, zašto ne sudi, šta bi ih potaknulo neaktivne sude 

da se reaktiviraju, šta bi trebalo poboljšati, promijeniti itd. Rok za dostavu materijala potrebno UO je 01.studeni 2022.g.  

 

Sandro Gulja – postavlja pitanje oko sprave za mjerenje nasutosti terena do koje je teško doći te mnogi klubovi posuđuju 

od drugih klubova, a na sucima je da utakmicu ne započinju ukoliko se ne izmjeri nasutost terena. SK BS PGŽ donesla je 

pravilo da od sezone 2022./2023. uz 1.županijsku ligu i 2.županijske lige moraju koristiti spravu za mjerenje nasutosti 

terena, a problem se javlja kod nabavke iste jer ju se može nabaviti samo preko firme Interadria spot d.o.o. koja spravu 

nema na vlastitom skladištu već ih naručuje te zbog sporosti isporuke klubovi nemaju spravu na vrijeme, a ukoliko se ne 

izmjeri nasutost terena utakmica ne može ni započeti. I eto suca u “neobranom grožđu“!!! 

M.Butković – na sljedećem IO HBS-a postaviti će pitanje odnosno zahtijevati od HBS-a da naruče sprave za mjerenje 

nasutosti terena i odgovarajuću boću s oznakom HBS-a koja je sastavni dio sprave za mjerenje.  

Zadužuje se tajnica da provjeri s klubovima, koji su prema propozicijama dužni imati spravu za mjerenje nasutosti terena, 

imaju li vlastitu ili posuđuju spravu za mjerenje. 

 

Ad.12.4) Zakon o sportu 

M.Butković – prezentacija novog Zakona o sportu bila ja u studentskom kampusu na Trsatu. Sama prezentacija bila je 

dosta posjećena, prisutan je bio i državni tajnik Tomislav Družak zatim Krešimir Šamija ravnatelj Uprave za sport u 

Ministarstvu turizma i sporta. Od strane naše P-G županije bilo je dosta primjedbi na sam Zakon. 1. siječnja 2023. g. Zakon 

o sportu bi trebao biti usvojen u kojem bi liječnički pregledi bili važeći 2 godine, a posebnim pravilnikom će biti regulirano 

koji sportovi će imati drugačije rok od 2 godine. Liječnički pregled je potrebno imati kontaktno i za vrijeme natjecanja i 

izvan njega. Djeca do 15. godina neće trebati imati liječnički pregled za bavljenjem sportom zato jer su to djeca koja 

pohađaju osnovno školu i imaju sistematske preglede te ako je netko oslobođen od bavljenja tjelesne i zdravstvene 

kulture onda se ne može niti baviti sportom i obrnuto. Samim novim Zakonom ništa se nije promijenilo u odnosu na 

financiranje klubova na razini lokalne samouprave. Kao i do sada, moguće je osnivanje sportskih saveza na razini gradova i 

općina ali nema konzekvence za klubove ako to ne naprave, što znači da načelnici i gradonačelnici i dalje mogu 

samostalno odlučivati koji klub i koji sport će financirati, a koji ne, i u kojem iznosu. Iz tog razloga, s moje strane dan je 

prijedlog za osnivanjem sportskih saveza bude obavezan u gradovima i općinama koji imaju više od 15 klubova jer sportski 

savez ima svoju neovisnost o politici i ima neke kriterije i mjerila po kojima se raspoređuju novčana sredstva dalje prema 

udrugama/klubovima. 

 

Ad.12.5) Božićni turnir 2022. 

R.Ševerdija: Još uvijek ne znamo s kojim financijskim sredstvima raspolažemo za organizaciju „Božićnog“ turnira. Još nisu 

objavljeni rezultati „Javnog poziva za dodjelu sredstava putem pokroviteljstva, financiranja manifestacija i drugih 

događaja koji se provode od 01.07. – 31.12.2022. godine i od općeg su značaja za Primorsko-goransku županiju“ na kojeg 

se Riječki boćarski savez prijavio za dobivanje financijskih sredstava za org. Božićnog turnira. Nakon toga dogovoriti ćemo 

se u kojem formatu i koje reprezentacije će se pozvati na turnir te u dogovoru s HBS-om proslijediti pozive. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je zaključeno da nakon što se bude točno znalo s koliko ukupno financijskih sredstava 

se raspolaže za organizaciju turnira da se krene u razradu sistema natjecanja i pošalju pozivi. 
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 I.Sušanj: obvezuje se da će kontaktirati G.Petrca  pročelnik Ureda županije i pokušati saznati informaciju o datumu objave 

rezultata natječaja. 

 

 

Ad.12.6) Dopis Vargona (PGŽ->HBS) 

M.Butković: na zamolbu BK „Vargon“ putem BS PGŽ poslan je dopis dana 22.08.2022. u kojem se zatražilo 

tumačenje/pojašnjenje članka 23. Pravilnika o registraciji – travanj 2022.g. odnosno dijela članka no odgovora nismo 

dobili. Tajnica je jučer, 12.09.2022. ponovo zatražila od HBS-a da nam se u što kraćem roku dostavi tumačenje na što je 

HBS reagirao i danas povratno dostavio traženo tumačenje koje je proslijeđeno dalje prema BK Vargon. 

Kroz daljnji razgovor između predsjednika i prisutnih članova UO razgovaralo se o komunikaciji HBS-a s BK Vargon koji je 

od travnja 2022. do sada poslao par dopisa s upitima prema HBS-u, a na koje HBS nije povratno odgovorio. Također, 

povela se žustra rasprava o izmjenama unutar Pravilnika o registraciji, koje je usvojene na sjednici Skupštine HBS-a u 

travnju 2022.g. i da li su izmjene trebale stupiti na snagu s danom donošenja ili s početkom nove sezone, no točan 

odgovor trebali bi zatražiti od stručne osobe odnosno pravnika. Predsjednik Saveza naglašava kako je proveo 10 sati na 

pisanju komentara, primjedbi itd. na dobiveni prijedlog Pravilnika o registraciji od HBS-a, a koji je bio poslan županijskim 

Savezima na raspravu.  Pomoć oko davanja komentara na sam Pravilnik imao je samo od potpredsjednika Saveza, I.Sušnja, 

nitko drugi od članova nije se pozabavio istim, naglašavajući da su svi članovi UO BS PGŽ dobili materijal od HBS-a na 

čitanje i komentiranje. Žalosno je i to, što i na razini Hrvatske, samo su iz Istarskog boćarskog saveza stigle primjedbe i 

prijedlozi na dani prijedlog Pravilnika o registraciji. 

D.Klarić daje prijedlog da se pošalje dopis prema HBS-u da Savez PGŽ predlaže i daje na razmatranje sljedeće pravilo koje 

je nekad bilo na snazi - da se unutar Pravilnika o registraciji i unutar članka o dvojoj registraciji  vrati pravilo da se dvojna 

registracija razdvoji jednom ligom takmičarskog ranga. 

Savez će uputiti dopis prema HBS-u da po pitanju dopisa koje je uputila naša članica Saveza BK Vargon povratno dostavi 

očitovanje. 

Ad.12.7) Mini liga za kadete i kadetkinje U-12 (prilog) 

Zaprimljen je dopis predsjednika SK HBS-a i SK BS PGŽ D.Blečića u kojem objašnjava i traži od članova UO da prihvati i 

pokrene natjecanje pod nazivom „Mini liga“ (dopis u prilogu Zapisnika). 

M.Butković – Savez treba financijski potpomognut klubove koji su ionako opterećeni troškovima ukoliko se krene u 

realizaciju ovog natjecanja međutim u financijskim planu Saveza za 2022.g. nije planiran ovaj trošak.  

D.Klarić – mišljenja je da je ideja Mini lige za svaku pohvalu, no isto tako predlaže da se početak Mini lige prolongira za 

proljeće kada su kreću ljepša i toplija vremena jer u zimskom terminu nemaju sve škole boćanja i klubovi koji rade s mlađe 

dobnim kategorijama iste uvjete odnosno grijane dvorane, a cilj ove lige je da djeca ugoste drugi klub na svojim terenima 

gdje i treniraju. Uz to uskoro kreće Hrvatska kadetska i juniorska liga i mišljenja je da bi uz odigravanje i Mini lige to svima 

bilo previše, ponajviše djeci. 

M.Butković – za sljedeću godinu 2023. u financijskom planu planirati će se sredstva za sufinanciranje Mini lige od strane 

našeg Saveza dok će se početak Mini lige planirati za mjesec travanj uz prethodni međusobni dogovor sa SK i klubovima. 

Prijedlog osnivanja Mini lige podržan je i prihvaćen jednoglasno kao i termin početka odigravanja – proljeće. 

 

Ad.12.8) Memorijalni turnir Z.Jelovica (prilog) 

Savez je zaprimio dopis Davora Jelovice sa zamolbom da Savez ukoliko ima mogućnosti sufinancira memorijalni turnir 

„Zvonko Jelovica“ kojeg on sam organizira.  

M.Butković -  naglašava da Savez nema planiranih novaca za sufinanciranje turnira u organizaciji kluba ili fizičke osobe, a 

isto tako Savez ne sufinancira te iste turnire jer ionako muku muči s podmirenjem redovnih troškova i održavanjem 

likvidnosti Saveza  

Stoga je zamolba D.Jelovice jednoglasno je odbijena, no svi prisutni članovi UO dali su svoju donaciju u ukupnom iznosu 

od 800,00 kn. 
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12.9) Hrvatski Olimpijski dan u PGŽ 

M.Butković – postavlja pitanje iz kojeg razloga naš Savez nije bio prisutan na obilježavanju Hrvatskog olimpijskog dana. 

Tajnica daje objašnjenje da je svake godine od strane ZS PGŽ dolazio poziv za obilježavanjem HOD , no ove godine 

dopis/poziva nije bilo od strane ZS PGŽ. 

 

Ad.12.10) Juniorska i kadetska liga 

D.Klarić – danas je zaprimio dopis HBS-a o održavanju nove sezone Hrvatske kadetske i juniorske boćarske lige 

2022./2023. Postavlja pitanje: Tko će to sve financirati? Unazad godinu dana održalo se: 

Hrvatska juniorska liga – od listopada do studenog  2021.g. + doigravanje + završni turnir, zatim je krenula 

Hrvatska kadetska liga – od prosinca 2021. – veljače 2022.g. + završni turnir, zatim je krenula 

Hrvatska juniorska liga 2022.g. – početkom ožujka – kraja svibnja 2022.g. + doigravanje + završni turnir u lipnju. 

Uz to klub Čavle ŠB nastupao je ili će nastupiti na PH za seniorke, na ABC KUP-u u Srbiji, na KUP-u Europe i PH za juniorke 

uz nastupe u županijskoj ženskoj boćarskoj ligi i HŽBL-i. 

I sad ponovo kreću obje lige kadetske i juniorske, za što njegov klub „Čavle ŠB“ niti ima sredstva planirana kroz financijski 

plan niti ih ima na računu kluba, niti zna kako da to sve financijski zatvori odnosno kako održati financijsku stabilnost 

kluba. Stoga ne podržava odluku HBS o početku HKBL i HJBL u ovoj godini. Razumije situaciju kada su zbog korone sama 

natjecanja se prilagođavala terminom i sistemom natjecanja, no isto tako, postavlja pitanje: Iz kojeg razloga treba unutar 

jedne godine održati tri puta juniorsku ligu? Uz to osim da će uskoro krenuti HJBL klubovi iz poslanog dopisa od strane 

HBS-a ne znaju ništa više odnosno da li klubovi PGŽ-e igraju unutar svoje regije, da li se opet spajaju s Istarskim juniorskim 

klubovima, koji je sistem natjecanja jednokružno, dvokružno itd. Mišljenja je da bi se te stvari trebale znati unaprijed, bar 

okvirno, a ne tek nakon zaprimljenih prijava za određeno natjecanje, bila to juniorska liga, kadetska liga, PH itd. Nakon 

prijava klubova/natjecatelja sistemi natjecanja se uvijek mogu modificirati, a ne kao do sada, da je sve obrnuto. 

Iz svega prije navedenog, najavljuje da nije siguran da će BK „Čavle ŠB“ sudjelovati u predstojećim natjecanjima HKBL i 

HJBL. 

V.Matetić – obično je HJBL počinjala krajem godine i ulazila u sljedeću godinu, no zbog pandemije korona virusa takav 

termin održavanja lige se poremetio. Podržava argumente D.Klarića u svezi financijskih poteškoća klubova da sva ta 

natjecanja adekvatno poprate.  

I.Sušanj – predlaže da se pošalje dopis prema SK HBS-a s prijedlogom da se napravi prijelazno razdoblje za održavanje 

HJBL kroz dvije godine na način da se sezona 2022./2023. prolongira odnosno da krene početkom 2023.g. s najavom 

klubovima da će se nova sezona HJBL odigrati u terminu 2023./2024. Na taj način klubovi bi mogli zatražiti putem javnih 

potreba unutar svojih gradova i općina financijska sredstva za predstojeća natjecanja u 2023. godini. 

M.Butković – Savez će poslati dopis odnosno prijedlog I.Sušnja prema HBS-u u svezi održavanja HJBL odnosno njenog 

mogućeg prolongiranja. Također, tajnica našeg Saveza treba kontaktirati glavnu tajnicu HBS-a i zamoliti ju da kontaktira 

klubove koji imaju juniorske pogone da li imaju svi financijske mogućnosti za krenuti u ligu već ove godine ili su za 

prolongiranje iste. 

 

 Ad.12.11) Izvještaj o završenom pojedinačnom, državnom prvenstvu za juniore 

V.Matetić - ukratko je izvijestio prisutne o tijeku održavanja PH za juniore. 

Nakon osvajanja naslova momčadskih prvaka Hrvatske juniori BK  "Sveti Jakov" potvrdili su svoju kvalitetu i na 

pojedinačnom Prvenstvu Hrvatske održanom od 24. do 27.8. u Ročkom polju. 

Štoviše, može se reći da su pokazali apsolutnu dominaciju u odnosu na konkurenciju, s obzirom na to da su u 6 disciplina 

koje su igrane osvojili titule prvaka države u svih 6 disciplina. Tome su pridodali i 5 drugih mjesta, što znači da su od 

zlatnih i srebrnih medalja "ostatku Hrvatske" prepustili svega jednu srebrnu medalju, u disciplini pojedinačno klasično.    

mailto:info@bocarski-savez-pgz.hr
mailto:bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr
http://www.bocarski-savez-pgz.hr/
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 Da bi sve završilo u velikom stilu pobrinuo se Lovro Šipek koji je u brzinskom izbijanju pogodio 45 boća od 46 izbačaja 

čime je izjednačio svoj hrvatski juniorski rekord. 

Najuspješniji igrač Prvenstva sa četiri zlatne i jednom brončanom medaljom je Žarko Jerčinović, koji je pojedinačne 

discipline igrao u dresu "Drivenika". Od ostalih pulena trenera Vjekoslava Matetića, Filip Klarić je osvojio tri zlatne i dvije 

srebrne medalje dok se je Lovro Šipek okitio s jednom zlatnom i tri srebrne medalje. Svakako treba spomenuti i Adriana 

Šipeka koji je osvojio dvije srebrne i dvije brončane medalje iako je još uvijek kadetskog uzrasta (rođ.2013.). 

Iz Boćarskog kluba „Vargon" medaljama su se okitili: Matija Valenčić i Karlo Jakominić – 3.mjesto - par klasično, Ivan 

Načinović – 4.mjesto - bližanje i izbijanje u krug, te Načinović s partnerom Karlom Vukelićem koji su osvojili 4.mjesto u 

štafetnom izbijanju. 

Tako je od ukupno podijeljene 24 medalje, u našu županiju pristiglo 18 medalja: 6 zlatnih, 5 srebrnih i 7 brončani. 

 

 

Sjednica UO BS PGŽ završila je u 20:45 minuta. 

 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

mailto:info@bocarski-savez-pgz.hr
mailto:bocarski.sav.pgz@ri.t-com.hr
http://www.bocarski-savez-pgz.hr/
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Rijeka, 14.09.2022. 
Br:  2022/8-UO   
 

 

 
Temeljem članka 39, 40, 41 i 42 Statuta Boćarskog saveza PGŽ i Odluke Upravnog odbora 
Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije od 13. 09. 2022. godine, raspisuje se 
 

NATJEČAJ 
 

za imenovanje TAJNIKA/TAJNICE Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije  
(reizbor) 

 
Tajnik/tajnica u Boćarskom savezu Primorsko-goranske županije (1 izvršitelj/izvršiteljica) prima 
se na neodređeno vrijeme, na pola radnog vremena a imenuje se na razdoblje od četiri (4) 
godine. 
 
Osim uvjeta predviđenih Zakonom o radu, kandidat mora ispunjavati sljedeće uvjete: 
- da ima najmanje srednju stručnu spremu (SSS), 
- radno iskustvo od najmanje 6 mjeseci na istim ili sličnim poslovima iz područja sporta 
- poznavanje jednog svjetskog jezika, 
- da posjeduje odgovarajuće organizacijske i radne sposobnosti potrebne za obavljanje 

dužnosti tajnika/tajnice Saveza, 
- poznavanje rada na računalu, 
 
Uz prijavu na natječaj kandidati trebaju priložiti presliku: 
- domovnice i osobne iskaznice 
- životopis i opis dosadašnjeg rada 
- dokaz o stručnoj spremi 
- preslik radne knjižice ili elektronički zapis o podacima evidentiranim u bazi podataka 

Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje 
- uvjerenje o nekažnjavanju (ne starije od 6 mjeseci). 
 
Prava i obveze tajnika/tajnice definirane su Statutom Boćarskog saveza PGŽ. 
 
Pisane ponude s dokazima o ispunjavanju uvjeta dostavljaju se u roku od 8 (osam) dana, 
računajući od dana objave natječaja, s naznakom „za natječaj“ na adresu: 
 

Boćarski savez Primorsko – goranske županije, 
F. Matkovića 1/a,  

51000 RIJEKA 
    

http://www.bocarski-savez-pgz.hr/
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Rijeka, 13. 09. 2022.          
Br.: UO-08/22 
 
Boćarski savez Primorsko-goranske županije 
Upravni odbor  
 
Na temelju članka 39, 40, 41 i 42 Statuta  Boćarskog saveza PGŽ, Upravni odbor Boćarskog 
saveza PGŽ  na 8. sjednici održanoj 13.09.20212, donosi sljedeću  
 

 
ODLUKU 

o imenovanju Povjerenstva za ocjenu prijava na Natječaj za radno mjesto tajnika/tajnice BS 
PGŽ. 

 
I. 

U Povjerenstvo za ocjenu prijava na Natječaj za radno mjesto tajnika/tajnice BS PGŽ  imenuju se: 
 
1. MILJENKO BUTKOVIĆ 

2. IVAN SUŠANJ 

3. RENATA ŠEVERDIJA 

 
II. 

Zadatak članova Povjerenstva je zaprimiti i utvrditi broj pristiglih prijava u natječajnome roku, 
provjeriti ispravnost prijava i utvrditi dali prijava ispunjava sve uvjete natječaja, uvidom u 
dokumentaciju utvrditi ukoliko je natječaj proveden u skladu sa Statutom i zakonskim propisima 
te predložiti Upravnom odboru donošenje odluke o imenovanju glavnog tajnika Boćarskog 
saveza PGŽ na mandat u trajanju od četiri godine. 
 

III. 
Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 
 
                Predsjednik BS PGŽ 
        Butković Miljenko, dipl.ing.str. 

http://www.bocarski-savez-pgz.hr/


SPORTSKA KOMISIJA BS PGŽ 

 

- URED BS PGŽ 

- ČLANOVIMA UO BS PGŽ 

- SVIM KLUBOVIMA KOJI RADE SA MALIM BOĆARIMA POČETNICIMA 

 

 

PREDMET: prijedlog osnutka male boćarske lige U12, igračice i igrači rođeni 2010.g. i mlađi 
 

 

 Poštovani, 

Budući da sam ja izradio najveći dio  propozicija za PH U12, došao sam na ideju da se prema tim 

propozicijama osnuje i liga za igrače/ice do 12 godina. „Županijska MINI LIGA“.  Kako smo svjedoci da 

u našoj županiji je započeo sustavan rad sa boćarima početnicima (u akcijama BS PGŽ sudjelovalo: u 

Kastvu 60 boćara, u Jadranovu 70 boćara) mišljenja sam da tu djecu jedino možemo zadržati ako im 

osmislimo način natjecanja tokom jeseni i zime kada oni treniraju ali nemaju natjecanja. U slijedećih 

nekoliko natuknica pokušao bih vam objasniti sustav natjecanja, igre koje bi sadržao jedan susret i 

plan odigravanja.: 

- Ligaški sustav natjecanja u kojem bi bile uključene sve škole koje rade sa početnicima 

- Propozicije po disciplinama dostupne su svima i djeca mogu početi i trenirat prema pravilima 

boćarske igre 

- Ekipe bi se sastojale od 5 igrača/ica uz uvjet da svi moraju nastupiti na susretu 

- Ured BS PGŽ mora osmisliti način registracije igrača/ica 

- Susret sadrži slijedeće faze natjecanja: 

• 1. faza – brzinsko izbijanje U12, precizno izbijanje U12, precizno valjanje U12, štafetno 

izbijanje U12 (svih 5 igrača/ica se istovremeno prijavljuje) 

• 2. faza – 2 x  pojedinačno kl. U12, par kl. U12, krug U12, (svi igrači/ice sudjeluju) 

• Ukupno 16 bodova i vrijeme trajanja susreta oko 2 sata 

• Na terene 1 i 4 postave se tepisi za brzinsko i štafetno izbijanje 

• Na terene 2 i 3 precizno valjanje i izbijanje – paralelno se odvija 

• 2. faza  na sva četiri terena 

- Treneri bi ujedno bili i suci susreta te bi vodili zapisnik 

- Osigurati majice za sve sudionike (BS PGŽ) a za najuspješnije pehare i medalje, podijeliti 

nagrade za najbolje rezultate po disciplinama (najbolji u preciznom, brzinskom, štafeti) 

 

Molim da se ovaj moj prijedlog uvrsti na slijedeći UO BSPGŽ i da se podrži inicijativa odmah kada 

znamo da imamo veliki broj djece boćara početnika. 

 

Za sve prijedloge i sugestije stojim na raspolaganju. 

U Rijeci 10.07.2022.g. 

 

Dino Blečić   



Poštovani predsjedniče i članovi UO BS PGŽ, 

ove godine je već 20 godina od prerane smrti moga oca, Zvonka Jelovice. Naime, taj tužan trenutak za 

nas dogodio se je 26.10.2002.  

2012. godine sam u Kastvu organizirao memorijalni turnir povodom desete godišnjice smrti. Tako i sada 

imam isti plan, napraviti i ove godine turnir povodom obilježavanja 20-ogodišnjice. Kao što većina vas 

zna, Zvonko je u svojoj karijeri nosio dres Drenove, Rikard Benčića, Marčelja, Marinića te dva prvoligaša 

iz Istarske županije, Istre Poreč te tadašnjeg Purisa (današnji Pazin). U svojoj karijeri, skupa sa Čedom 

Vukelićem, postao je prvak države u paru 1992. godine kao igrač Istre Poreč, dok su godinu dana prije 

bili viceprvaci države. Vrijedi svakako spomenuti da je 1999. godine bio, zajedno sa suigračem iz 

Marčelja Lucianom Pelozom, također viceprvak države u paru, gdje su u finalu poraženi od tada 

neprikosnovenog dvojca Beaković – Ivančić. 

Ovo Vam pišem sa zamolbom da mi se pomogne oko turnira u financijskom dijelu, pošto sam financiram 

kompletan turnir. Za 10-godišnjicu BS PGŽ pomogao mi  je iznosom od 500,00 kn, a BS Grada Rijeke 

također je pomogao na isti način. Ovim putem još se jednom zahvaljujem na tadašnjoj pomoći, u nadi da 

ćete mi izaći u susret i financijski potpomognete i ovaj put.  

Turnir bi se održao početkom studenog 2022.g., a u planu je da nastupe respektabilne ekipe iz sljedećih 

boćarskih klubova: Vargon, Marinići, Istra Poreč, Pazin, Pula, domaćin Kastav, te u dogovoru s 

direktorom reprezentacija Vjekoslavom Matetićem, dogovorio da zaigraju i Hrvatske reprezentacije – 

ženska, mlađe seniorska (U-23) i seniorska, uz mogućnost nastupa i ponekog slovenskog 

reprezentativca. 

Zamolio bih vas da se moja zamolba uvrsti u dnevni red prve sljedeće sjednice UO BS PGŽ. 

U nadi pozitivnog odgovora, sportski Vas pozdravljam. 

 

Rujan 2022. godine  

Davor Jelovica  

 

 


